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Condemnen per estafa l'amo d'una 
agencia de viatges de Verdú. 
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Queixes perles jardineres del carrer 
Major de Torres, que dificulten el pas. COMARQUES 
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AJUNTAMENTS POL(TICA 

El PSC activa la censura a Ribera d'Ondara i 
l'alcaldessa es querella contra el líder sodalista 
Elisabet Jové acusa Francesc Sabanés, que va ser primer edil fins a l'abril, de malversació i falsificació 
documentall l Es debatra en un_ple el dia 27 després de donar suport el nou regidor al grup de l'exalcalde 

C. MARSIÑACH 
1 RIBERA D'ONDARA 1 Els tres edils del 
PSC i el nou regidor no adscrit 
de Ribera d'Ondara, Antonio 
Fernández, que va prendre pos
sessió del carrec en un pie di
marts, van presentar finalment 
ahir una moció de censura con
tra l'actual alcaldessa, Elisabet 
Jové, d'Acord per Ribera d'On
dara (encara que es va presen
tar a les eleccions del2023 amb 
ERC). Mentrestant, la mateixa 
Jové va presentar el mateix qia 
als jutjats de Cervera una que
rella contra el seu antecessor al 
carrec fins a l'abril i portaveu 
socialista a l'ajuntament, Fran
cesc Sabanés, per malversació 
de cabals públics i falsedat do
cumental durant els seus deu 
anys com a alcalde. 

Segonamodó 
al municipi i 
tercera a Lleida 
aquest mandat 
• La presentada ahir és la 
segona moció de censura 
aquest mandat a Ribera 
d'Ondara i la tercera a 
Lleida des de les elecci
ons del 2023 després de 
la de Puigverd de Lleida, 
1'1 de juliol passat, que va 
desbancar Josep Solsona 
de l'alcaldia després de ser 
objecte d'una investiga
ció per maltractament a 
la llar, després sobresegu
da. També se'l va acusar 
d'abusos a una menor. En 

....... el cas de Ribera d'Ondara, 
Jové va argüir que des que 

estan al govem local han trobat 
docurnentació de "despeses que 
no estan ben presentarles" i va 
afegir que la moció de censura 
deis altres quatre edils és una 
maniobra "per tapar-ho" i re
cuperar l'alcaldia. L'alcaldessa 
va dir que "quan vam presentar 
la m oció [de censura contra Sa
banés, al mar9] ja vam dir que 
aquí hi havia hagut coses que no 
esta ven ben fetes. D'aquí lamo
ció, perque hi havia presumpta 
corrupció", i va afegir: "Hi ha
vía diferents expedients oberts 
a !'oficina Antifrau que s'estan 
investigan t." 

Sabanés, a l'extrem dret de la taula, al pie de dlmarts. L'alcaldessa, al centre. 

el PSC va guanyar les elec
cions del 2023 i Sabanés 
es va convertir en alcal
de, per a la qual cosa va 
necessitar l'abstenció de 
l'únic edil d'Alian9a Ca
talana, Albert Puig. Tant 
PSC com ERC tenien tres 
edils. La primavera passa
da els d'Esquerra i el d'AC 
van pactar una moció de 
censura i van aconseguir 
l'alcaldia, encara que van 
haver de renunciar a les si
gles deis partits pels quals 
es van presentar. Puig va 
ser apartat de la formació 
per comentaris homofobs 
i el segon a la llista, Anto
nio Fernández , l'ha subs
titui:t, ja fora d'AC. 

Perla seua part, Sabanés, que 
ja va avan~ar dimarts que no es 
postulara com a alcalde en la 
moció de censura contra !'ac
tual govern local, va atribuir 

MUNICIPIS ENTITATS 

SUBSTITUT 

Sabanés sera alcalde tres o 
quatre mesas i després el 
substituira el proxim tinent 
d'alcalde, Ramon Bonet 

la querella d'Acord per Ribera 
d'Ondara a una reacció contra 
la censura del PSC i l'edil no 
adscrit. "Estic molt tranquil. És 
una cosa totalment premedita
da, feta des de la rabia, l'enveja 

Al·legacions deis veins 
al pressupost de Tarrega 
LAIAPEDRÓS 
1 TARREGAI La Federació d'Associ
acions de Veros de Tarrega (FA
VT) ha presentat aHegacions al 
pressupost de l'ajuntament de la 
capital de l'Urgell per al2025. 
El seu president, Joan Pujal, 
va explicar que proposen mo
dificacions de partirles per un 
import totál de 525.500 euros, 
entre les quals destaca suprimir 
el projec~e de la primera fase de 
la via verda fins a Vilagrassa i 
destinar aquests 200.000 euros 

a pavimentacions, així com re
baixar la partida de redacció de 
projectes de 230.000 euros fins 
a 8.500 i destinar 100.000 euros 
a millorar l'accessibilitat; 50.000 
euros a instaHar més marques
ines del bus urba, 25.000 eu
ros a construir lavabos públics 
amb rampa al Pati i 40.000 
euros per a pares infantils a Sol 
Ixent i la Plana. També propo
sen reduir la partida d'hores ex
tra i incrementar la subvenció a 
laFAVT. 

i l'odi per no acceptar el fracas 
de la moció que va fer." Va afe
gir també que "el fet de voler 
recuperar l'ajuntament no és per 
amagar res, al contrari. Es deu 
al fet que l'ajuntament no va, 
és un desastre. Volem acabar 
amb tot aixo, amb totes aques
tes notícies que estan sortint en 
aquests últims mesos". 

La llei electoral estableix 
que una vegada acreditats els 
requisits de la moció, el pie per 
a la seua votació queda convo
cat pera les 12 hores del dese 

MUNICIPIS INICIATIVES 

día habil següent al del seu re
gistre, la qual cosa el situa el 
27 de desembre (25 i 26 són 
festius). 

El relleu, Rainon Bonet 
Siprospera,Sabanéstornara 

a ser alcalde de Ribera només 
tres o quatre rnesos, per "po
sar ordre". La previsió-és que 
el rellevi qui sera tinent d'alcal
de, Ramon Bonet. Sabanés vol 
presentar-se a !'alcaldía de Sant 
Guirn de Freixenet pel PSC, que 
és on resideix actualment. 

Formació dual de carnisseria, construcció 
i auxiliars sociosanitaris al Jussa 
1 LA PQBLA DE SEGUR 1 La Pobla de 
Segur acollira dilluns la pre
sentació deis proxims cursos 
de formació dual, que s'im
partiran a partir del febrer en 
aquesta localitat del Jussa i a 
Tremp. Es tracta deis cursos 
d 'auxiliar sociosanitari i de 
gestió de trucades de teleas
sistencia, de construcció i de 
carnisseria i elaboració de pro
ductes carnis. Aquesta opció 
formativa combina sessions 
teoriques amb la part practica 

amb un contracte de feina d'un 
any en empreses del sector de 
la zona. Estan dirigits a per
sones en situació d'atur i els 
cursos estan subvencionats pel 
SOC. Els dos primers es faran 
a la Pobla de Seg~r i, segons 
assenyala l'alcalde, Marc Baró, 
existeix un conveni amb l'enti
tat Reintegra i els ajuntaments 
de Salas de Pallars, Conca de 
Dalt i la Pobla, a més de sis 
empreses del territori, perque 
els inscrits aconsegueixin el 

certificat oficial en el sector i 
un contracte laborál remunerat 
d 'un any de formació i apre
nentatge. Així mateix, el de 
carnisseria i elaboració de pro
ductes carnis, també en col·la
boració amb Reintegra, busca 
assegurar el relleu del sector 
de la carnisseria al Pirineu i 
formar i qualificar els futurs 
professionals. Val a dir que 
la Pobla ha hagut de tancar 
l~scorxadorlocalpelseu 
deficit. 
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